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Regelbundna verb
Ett verb kan stavas och uttalas (böjas) på olika sätt beroende på när i 
tiden det görs och ibland också beroende på vem som gör det.

Verb kan vara regelbundna och oregelbundna. Regelbundna verb böjs 
enligt en enkel regel.

Här är ett exempel med ett regelbundet verb:

Kartograferna

1 2 3
arbetar arbetade har / hade arbetat

work worked have / had worked
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Bonusinfo
Om verbet slutar på konsonant + y
förvandlas det till -ie i alla böjda former.

Exempel: verbet try böjs
I tried (jag försökte).

Alla regelbundna verb böjs på samma sätt i dessa former, med undantag 
för third person -s (se nedan).
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Subject-verb agreement
I några fall ändras verbet utifrån vilken person som utför handlingen. 
Ett exempel är third person -s. 

Om den som gör något i meningen är en he, she eller it måste man lägga 
till ett -s efter verbet i första formen (she works). Man måste också byta 
have mot has i den tredje tidsformen (he has/had worked).
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1 2 3
I work worked have / had worked
You work worked have / had worked
He/she/it works worked has   / had worked
We work worked have / had worked
You work worked have / had worked
They work worked have / had worked
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Bonusinfo
Om verbet redan slutar på -s eller 
s-liknande ljud lägger man till 
-es: miss blir misses, catch blir 
catches etc.
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Subject-verb agreement
Verben to be, to do och to have skrivs ibland om efter personen som utför dem. 
Dessa verb fungerar som hjälpverb, vilket betyder att de kan användas tillsammans 
med andra verb. Exempel: I am running
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1 2 3
I am was have / had been
You are were have / had been
He/she/it is was has   / had been
We are were have / had been
You are were have / had been
They are were have / had been

I do did have / had done
You do did have / had done
He/she/it does did has   / had done
We do did have / had done
You do did have / had done
They do did have / had done

I have had have / had had
You have had have / had had
He/she/it has had has   / had had
We have had have / had had
You have had have / had had
They have had have / had had
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To be

To do

To have
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oRegelbundna verb
Oregelbundna verb är verb som inte följer reglerna för regelbundna verb. 
Du måste lära dig varje verb för sig. 

Två exempel på oregelbundna verb:
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1 2 3
äta åt har/hade ätit
eat ate have/had eaten

dricka drack har/hade druckit
drink drank have/had drunk
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Som tur är är det bara i de här tre tidsformerna som oregelbundna verb 
böjs annorlunda - i andra tidsformer böjs de likadant som regelbundna 
verb. Därför behöver du “bara” lära dig de tre första formerna för varje 
oregelbundet verb.

46 väldigt viktiga verb
På de kommande sidorna hittar du 46 
väldigt viktiga oregelbundna verb.
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46 
väldigt 
viktiga 
verb
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1 2 3
become became become
begin began begun
break broke broken
bring brought brought
build built built
buy bought bought
choose chose chosen
come came come
cost cost cost
drink drank drunk
drive drove driven
eat ate eaten
feel felt felt
find found found
forget forgot forgotten
get got got(ten)
give gave given
go went gone
grow grew grown
hear heard heard
hold held held
know knew known
leave left left
lend lent lent
light lit lit
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46 
väldigt 
viktiga 
verb
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1 2 3
lose lost lost
make made made
mean meant meant
meet met met
pay paid paid
put put put
read read read
say said said
see saw seen
send sent sent
sit sat sat
sleep slept slept
speak spoke spoken
stand stood stood
take took taken
tell told told
think thought thought
throw threw thrown
understand understood understood
win won won
write wrote written
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Sex andra verbformer
De tre tidsformerna som vi pratat om är de enda där verbet böjs olika. För 
tidsformerna nedan spelar det ingen roll om verbet är regelbundet eller 
oregelbundet - de böjs likadant ändå.
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Nutid
Jag håller på att arbeta Jag har hållit på att arbeta (och gör det fortfarande)
I am working I  have been working

dåtid
Jag höll på att arbeta
I was working

framtid
Jag ska arbeta Jag vill arbeta Jag kommer att arbeta
I will work I want to work I am going to work
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Här ser verbet likadant ut oavsett vem som gör det, det du använder är 
verbets grundform (nummer 1).

Däremot måste man byta ut I am och I was till rätt person, exempelvis 
you are eller you were working. Om du är osäker på hur be böjs efter 
olika personer kan du läsa mer under “Subject-verb agreement”.
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adjektiv
Rik - rikare - rikast. Ibland behöver man jämföra olika personer eller saker. När man jämför 
egenskaper inom engelskan finns två huvudsätt att göra detta. Det finns även några få 
oregelbundna adjektiv.

Jämföra korta adjektiv
Korta adjektiv lägger man oftast till -er eller -est på slutet.

rich richer the richest
poor poorer the poorest
Som ni ser brukar man också lägga till the framför den sista formen.

Jämföra långa adjektiv
Långa adjektiv använder man oftast more och most framför.

expensive more expensive the most expensive
boring more boring the most boring
Här lägger man också till the framför sista formen.

Jämföra oregelbundna adjektiv
Oregelbundna adjektiv finns också, och de lyder inte reglerna ovan. De får du lära dig 
utantill. Tre vanliga exempel:

good better the best
bad worse the worst
little less the least
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adverb
Adverb kan definieras som ord som svarar på frågan hur något görs.

På svenska lägger vi oftast till -t på ett adjektiv för att skapa adverb: 

Han svarade snabbt.
Snabb är ett adjektiv, snabbt är ett adverb.

På engelska lägger man istället till -ly:

He answered quickly.
Quick är ett adjektiv, quickly är ett adverb. 

Är du osäker på om du ska använda adjektiv eller adverb kan du ofta 
översätta till svenska och se vad som känns rätt där. 

Oregelbundna adverb 
Det finns några exempel på oregelbundna adverb som kan förvirra. Här 
är fem av de vanligaste:

Adjektiv adverb
good well
fast fast
hard hard
late late
early early
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Substantiv:
regelbunden plural
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bonusinfo
Om ett ord slutar på -y ändras det till -ies - (country - countries).

Ibland får ord som slutar på -o tillägget -es (potatoes, tomatoes, heroes) men det 
normala är -s.

Vissa ord som slutar på -f eller -fe får -ves i plural
(half - halves, knife - knives, wife - wifes).
De flesta får dock -s precis som vanligt.

Normalt lägger man dit -s för att göra ett substantiv till plural. 

one cat two cats
Slutar ordet redan på s-ljud så lägger man till -es

kiss kisses
bush bushes
beach beaches
quiz quizes
tax taxes
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Substantiv:
oregelbunden plural
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Precis som med verb och adjektiv finns också oregelbundna substantiv. 
De följer inte reglerna utan måste läras in utantill.

Väldigt vanliga
person people 
woman women
man men
child children
foot feet
tooth teeth
series series (t ex TV series)

Ganska vanliga
sheep sheep
mouse mice
fish fish
analysis analyses
crisis crises
species species

http://www.kartograferna.se


Oräknebara substantiv
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Vissa ord som kan vara plural på svenska (många läxor) går inte att skriva i plural på
engelska (a lot of homework - inte many homeworks). De går inte att räkna, och därför 
kan man heller inte sätta a eller an framför.

work (även homework etc)
advice
applause
business
cash
evidence
furniture
information
money
news
mathematics
economics
progress

Ibland kan man använda ett annat ord om man vill kunna “räkna” det (work går inte att 
räkna, men job - jobs går att räkna).

Du kan också lägga till något räknebart innan, t.ex. “I stole two bags of money.” eller 
“The police have got three pieces of evidence, but I don’t think they will catch me.”

http://www.kartograferna.se


A eller an?
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A och an betyder en/ett. Exempel: an apple = ett äpple.

När du väljer mellan att använda a eller an framför ett substantiv är det uttalet som 
avgör - inte stavningen. Det du ska lyssna efter är vilken bokstav substantivet börjar 
på.

Om det låter som att substantivet börjar på en 
konsonant använder du a. 

Om det låter som att substantivet börjar på en vokal 
använder du an.
Konsonanterna är de hårda ljuden: B, C, D, F, G, H, J, K, L, M, N, P, Q, R, S, T, V, X, Z, W 
och oftast Y.

Vokalerna är de mjuka ljuden: A, E, I, O, U, och ibland Y.

Exempel: a box, a car, a one-armed bandit, a unicorn, a hotel, an apple, an orange, an 
hour.
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Apostrofer ’
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Contractions
Contractions/sammansättningar innebär att en apostrof ersätter 
en bokstav som saknas: we’re är en sammansättning av we are 
och apostrofen visar att bokstaven a försvunnit.  

genitiv
Genitiv innebär att apostrofen visar på ägande. När du ska visa 
att någonting tillhör någon annan på svenska lägger du bara till 
ett -s (Alis hund). På engelska lägger du till -’s istället (Ali’s dog) 
Om ordet/namnet redan slutar på -s räcker det att bara lägga till 
apostrofen efter s:et (Nicholas’ dog).

bonusinfo
Om vi pratar om en sak som har något skriver vi oftast of istället: the 
color of the wall - inte the wall’s color.
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